
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 30. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 522
Finder ministeren det rimeligt med de lange ventetider i Familieretshuset? Og såfremt 
ministeren er enig i, at den lange ventetid er fuldstændig uacceptabel, hvilke initiativer 
agter ministeren at foretage, så sagsbehandlingstiderne bliver nedbragt? Der henvises til 
artiklen ”Sårbare borgere venter op til 2,5 år på at få lov til at bruge deres egne penge”, 
bragt på dr.dk den 3. maj 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. juni 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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